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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mivel védi a kormány a tisztességes magyar gazdákat 
az ügyeskedő termény kereskedőkkel szemben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
 Az elmúlt év aszályos időjárása a hazai mezőgazdasági növénytermesztők számára igen rossz 
terméseredményeket hozott. Különösen igaz ez a kalászosokra és a kukoricára. Azonban nemcsak a 
rossz terméseredmények sújtják a magyar gazdákat, hanem az Ukrajna irányából a magyar határon 
vagy közvetve Szlovákia beiktatásával érkező ukrán gabonafélék és kukorica. 

Az Ukrajnából importált termények ára jóval alacsonyabb a hazai gazdák által megtermeltnél, 
ugyanis az ukrán gazdák a GMO technológiájú vetőmagok mellett, jellemzően olyan vegyszerekkel 
dolgoznak, amik hazánkban és az Európai Unióban több éve vagy akár évtizede betiltottak.

A fent nevezett vegyszerek töredékáron kaphatóak a szomszédos országban a hazai gazdák által 
használhatókhoz képest. Ezáltal óriási gazdasági előnybe hozva őket, és hátrányt okozva a hazai és 
EU-s előírásokat betartó magyar gazdálkodóknak!
 
 Kérdezem ezért, Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

 

1.) Az EU területén betiltott, bizonyítottan egészségkárosodást okozó vegyszerekkel kezelt 
termények miféle vizsgálatokon esnek át az import során?
2.) Végeznek-e ilyen irányú szermaradvány-vizsgálatokat a beérkező terményeken?
3.) Ha nem végeznek, akkor mivel kívánja a kormány megvédeni a tisztességes magyar 
gazdálkodókat, az árakat letörő ukrán terményekkel ügyeskedő terménykereskedőkkel szemben?
 



 
Várom érdemi válaszát!
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